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Sted, 13.01.2022 
 
 
         
 

         
Sekretær 
 

 
Godkjenning av protokoll 

0 Godkjenning av referat 28.04.2021 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Byåsen menighetsråd 2019 2023 26.05.2021 0 

 
Forslag til vedtak 
 
Referat 28.04.2021 godkjent pr. mail 
 
Møtebehandling 

Kommentar vedr. å holde møtetiden. Rådet ble samde om å holde tiden. Evt. utsette 
saker om man ikke rekker alt.  
 
Vedtak  

Referat 28.04.2021 godkjent pr. mail 
 

[Lagre vedtak]  
 

Saker til behandling 

11/21 Samtale med Kfit etter budsjettbevilgning uteområdene 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Byåsen menighetsråd 2019 2023 26.05.2021 11/21 

 
Forslag til vedtak 
 
Ingen 
 
Møtebehandling 

Kristian fra Kfit innledet:  
Målsetning – å få flest mulig ønsker innfridd og gjennomført innenfor faktisk økonomi.  
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Avklaringer med kommunen vedr. vann og avløp senker prosessen akkurat nå.  
Har fortsatt håp om å komme i gang i sommer. Det tar 3 måneder fra siste strek på 
planleggingen er satt til første spadetak pga anbud og søknader. 
  
Brit fra Asplan Viak la fram siste plantegningene:  
Minst mulig trafikk ved fasaden. Flere sykkelplasser. Ny H-parkeringsløsning.  
Det må tas stilling til plassdekke – grus eller asfalt i kombinasjon med naturstein 
anbefales. Støpte betongheller av høyere kvalitet til inngangstien. Skifer utsatt for å 
brekkes. Støpt betongdekke er mer bestandig. Står godt til uttrykket av kirken og 
fasaden. Ikke nødvendigvis så stor forskjell på kostnad.  
Kommentar fra rådet: Betong vedlikeholdsfritt. Ønske om inngangsparti i en annen 
farge enn nåværende asfalt.  
Sliter med overflatevann utenfor barnehagen, og skal få nye gode løsninger der.  
Sykkelparkering med eller uten tak? Den ene er med. Med eller uten tak handler om 
pris.  
 
Benkene under furuene kan tas med i dette trinnet.  
 
Det haster å lande endelig plan for arbeidet.  
Hva skal menighetsrådet uttale seg om; - belegg – sykkelparkering med eller uten 
tak? Det viktigste er at rådet har vært med på å bestemme hovedtrekkene.  
Hva slags arbeidsform videre?  
Det er ønskelig med visualisering av de to forslag til belegg for at rådet kan vurdere 
og uttale seg.  
Ingrid sender innspill etter møtet tilbake til Kristian og Brit.  
 
Vedtak  

Det oppnevnes en arbeidsgruppe som tar den videre kommunikasjon med Kfit og 
Asplan Viak bestående av Ingrid, Olav og Magne.  

[Lagre vedtak]  

 
12/21 Regnskap Byåsen menighet 1. tertial 2021 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
13 Byåsen menighetsråd 2019 2023 26.05.2021 12/21 

 
Forslag til vedtak 
 
Regnskapet 1. tertial 2021 tas til etterretning.  
 
Møtebehandling 

Saksfremlegg – regnskap 1. tertial 2020 med kommentarer og spesifikasjon av 
ofringer / givertjenesten og gaver.  
Regnskapet ble lagt frem av menighetsforvalter. Det er bekymring for nedgang i 
ofringer. Det ble etterlyst info om budsjetteringen vedr. flygel. Svar: Det er ikke 
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vedtatt at menigheten skal skaffe flygel, eller evt. beløpets størrelse ved vedtak, men 
budsjettposten ble med som en positiv intensjon.  
 
 
Vedtak  

Regnskapet tatt til etterretning.  

[Lagre vedtak]  

 
13/21 BYÅSEN Konsulenthjelp til nettsidene 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Byåsen menighetsråd 2019 2023 26.05.2021 13/21 

 
Forslag til vedtak 
 
Byåsen menighetsråd godkjenner bruk av 10.000,- for oppgradering av menighets 
nettsider ihht tilbud. Dette finansieres av disposisjonsfondet.  
 
Møtebehandling 

Steinar la frem mottatt tilbud. Guri fortalt at Kfit vurdere ansettelse av noen som kan 
jobbe med nettsider.  
I fremtiden kan det trengs nye ansatte med mer nettkompetanse og nye rutiner rundt 
nettbruk.  
Nettsidene er ferskvare, og trenger stadig vedlikeholde av de ansatte i fortsettelsen.  
 

Vedtak  

Byåsen menighetsråd godkjenner bruk av 10.000,- for oppgradering av menighets 
nettsider ihht tilbud. Dette finansieres av disposisjonsfondet. 
 

[Lagre vedtak]  

 

 
14/21 BYÅSEN - Gudstjenesteordning 2021 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
11 Byåsen menighetsråd 2019 2023 26.05.2021 14/21 

 
Møtebehandling 

Steinar gjennomgikk saken.   
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På menighetsmøtet etter gudstjenesten 30. mai foreslås følgende saksgang, ledet av 
sokneprest: 

• Be om at menighetsmøtet godkjenner innkalling på kortere varsel (10 dager) enn det som er 

formelt korrekt (14) 

• Orientere om retningslinjer for prosessen med forordnede gudstjenester 

• Presentere «konklusjonen» med forslag om 121 forordnede gudstjenester, derav 64 på søn- 

og helligdager 

• Legge fram litt mer bakgrunnsinformasjon om hvorfor akkurat disse tallene/sokneprestens 

innspill 

 
Åpne for samtale, og utfylle med eventuelle vektige momenter, før forslaget sendes 
til biskopen tjenestevei via prost. 
 
Mitt hovedanliggende er todelt: 

1. Beholde rammetall for gudstjenester – og tilhørende ressurser 

2. Gjøre et vedtak som gir rom for fleksibilitet. (En forordning skal vare i kanskje minst 10 år, 

men noen ganger må vi være mye mer dynamisk i forhold til aktuelle utfordringer: )  

 
  
Vedtak  

Byåsen menighetsråd vedtar fremlagt forslag til forordning for gudstjenester i Byåsen 
menighet og at sokneprest presenterer det for menigheten på menighetsmøtet som 
skissert ovenfor.  

[Lagre vedtak]  

 

 
15/21 Byåsen -  Nye stoler til kirkerommet 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
12 Byåsen menighetsråd 2019 2023 26.05.2021 15/21 

 
Møtebehandling 

Stabling av stoler er et viktig argument når det gjelder nykjøp.  
 
Vedtak  

Menighetsforvalter bes ta kontakt med Kfit for å undersøke muligheten av innkjøp av 
nye stoler til kirkerommet i Byåsen kirke før 50 års jubileet i 2024. Arkitekten av 
kirken, Breidablikk, bes om å uttale seg om hvilke stoler som skal velges. Kfit bes om 
å sørge for selve innkjøp og finansieringen.  
Saken legges fram for rådet igjen når det er konkrete forslag vedr. innkjøp.  
 

[Lagre vedtak]  
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16/21 Byåsen - tilbakemelding vedr. forslag til strategiplan Nidaros 
bispedømme 2022 - 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Byåsen menighetsråd 2019 2023 26.05.2021 16/21 

 
 
Forslag til vedtak 
 
Ingen  
 
Møtebehandling 

Steinar referert for planen og hans tanker rundt den.  
5 pkt som er ønsket i 2021 – kirken i Nidaros en kirke i vekst. Dette var også en 
målsetning for 5 år siden og det har ikke skjedd. Er det riktig å bruke det i vår 
sammenheng og er det motiverende når pilene peker nedover? 
Heller fokusere på det vi skal være som kirke, istedenfor å bruke begrep fra 
næringslivet.  
 
Pkt. 2 – Tydelig tilstede i lokalmiljøet JA  
Tillitt til at budskapet om Jesus er viktig for lokalmiljøet på Byåsen i dag.  
Biskop Aarflot – «La kirken være kirke». Viktig vi har fokus på det vi skal ha fokus på. 
Ikke spring etter det som er populært, moderne eller kult, men det som er viktig.  
Mest mulig fokus også på bispedømmeplan hva som skjer i lokal menigheten, om 
menigheten er liten eller stor. Mest mulig aktivitet lokalt.  
 
Det ble drøftet hvor stor innflytelse en slik tilbakemelding på strategiplan vil ha eller 
ikke.  
 
Vedtak  

Sokneprest lager forslag til svar til vedtak som presenteres på neste møte.  
 

[Lagre vedtak]  

 

 
17/21 Gjennomgang av handlingsplan - status 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
14 Byåsen menighetsråd 2019 2023 26.05.2021 17/21 

 
Møtebehandling 

Vedtak  



 7  

Saken utsettes til juni møte.  

[Lagre vedtak]  

 

 

 
18/21 Misjonsavtale 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Byåsen menighetsråd 2019 2023 26.05.2021 18/21 

slag til vedtak 
 
Møtebehandling 

Kapellan Marte la fram sak vedr. at misjonsavtalen går ut i mai og skal enten fornyes 
eller endres. Se oversendt info pr. mail.  
 
Kommentar – det står ikke noe om misjon i handlingsplan. Er det behov for et 
misjonsutvalg.  
 
Marte ønsker å jobbe videre med utvikling av misjonsbevisstheten i menigheten, og 
ønsker å presentere tanker om dette til rådet senere. Temakvelder ifm misjon og 
misjon og dialog kunne ha vært interessant å jobbe med.  
Savne nytteperspektivet – hva slags nød vi skal lindre? Å kunne se resultater når 
man er på besøk. Hvor man skal sette inn støtet blir avhenig av hvor 
misjonsalliansen sier pengene skal til.  
 
Vedtak  

Byåsen menighet forlenger sin misjonsavtale med Misjonsalliansen sitt prosjekt i 
Liberia i tre år.  

[Lagre vedtak]  

 
Orienteringssaker 

• Personal v/ Steinar – uro ift smittesituasjon, i går hadde vi menighetens hyggestund, i dag ble 

kirkebokspioner avlyst. Vi ønsker å være solidarisk. Gode konfirmasjoner og gode 

tilbakemeldinger. Jobbes med vikar for kateket i høst.  

• Kfit v / Guri – verserer en sak vedr. at noen menigheter i byen ønsker å opprette et 

begravelsesbyrå i byen. Kontant håndtering. Montering av dropsafe – felles avtale med 

Loomis. Kommentar: Mindre og mindre kontanter, mest Vipps, og mindre behov for dropsafe 

nå enn før. Mener det finnes fellesavtale fra før på Byåsen og Heimdal siden. Xledger – portal 

for givertjeneste. Skattefradrag.  
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• Flygel – skal ha strategisamling før sommerferien. Operativ komite.  

• Sommeravslutning –  

Fjellseter (kr. 2000,-) Magne bestiller. Olav, Andreas og Magne er 

arrangementskomite.  

 

Eventuelt 


